
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 08.04.2010. godine 
 
Zapisnik sa 20. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije koja je održana u Beogradu 
06.04.2010. godine sa početkom u 14:00 časova. 
Sednici su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Željko Trajković, Rajko Baltić, Zoran 
Sinđić, Dragan Vulešević, Rade Marković, Zoran Mijić, Goran Kasum i Dalibor Perović. Sednici 
nije prisustvovao: Ivan Frgić. 
Sednici su još prisustvovali: Mladen Kecman, Savo Zatezalo, Milorad Dokmanac, Jovica 
Mihailović, Slobodan Živković, Sreten Stankov, Sreten Damjanović i Davor Štefanek. 
Za ovu sednicu Predsedništva predložen je sledeći 
 
 

D N E V N I    R E D 
 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 19. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije., 
2. Razmatranje zaključaka sa Skupštine Rvačkog saveza Srbije od 26.03.2010. godine u 
vezi podnetog izveštaja Nadzornog odbora i dopisa Rvačkog saveza Vojvodine., 
3. Izveštaji o dosadašnjim akcijama između dve sednice Predsedništva Rvačkog saveza 
Srbije., 
4. Plan rada nakon prvenstva Evrope., 
5. Razno. 
 
 
Pre usvajanja predloženog dnevnog reda, Ž. Trajković se zahvalio dosadašnjim članovima 
Predsedništva Milovanu Lakušiću i Tomislavu Obradoviću i poželeo uspeha u radu i daljoj 
saradnji novim članovima Predsednioštva: Goranu Kasumu i Daliboru Peroviću, a svima poželeo 
srećne Uskršnje praznike. Takođe, Ž. Trajković je čestitao na postignutim rezultatima naše 
reprezentacije u greplingu koji su na prvenstvu sveta osvojili 12 medalja naglasivši da je Savez u 
obavezi da refundira troškove reprezentacije u greplingu za prvenstvo sveta koje je održano u 
SAD (decembar 2009.g.) i u Poljskoj (mart 2010.g.). Pored toga. Ž. Trajković je čestitao 
Rvačkom klubu "Partizan" iz Beograda osvajanje II Kupa za seniore i pohvalio organizatora tog 
takmičenja (Rvački klub "Radnički" iz Kragujevca) na uspešnoj organizaciji tog takmičenja. 
 
Predloženi dnevni red je usvojen bez dopuna. 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 19. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije  
 
Zapisnik sa 19. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije usvojen bez dopuna i primedbi. 
 
2. Razmatranje zaključaka sa Skupštine Rvačkog saveza Srbije od 26.03.2010. godine u 
vezi podnetog izveštaja Nadzornog odbora i dopisa Rvačkog saveza Vojvodine., 
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Ž. Trajković je ukratko obrazložio izveštaj Nadzornog odbora i tekst sadržan u dopisu Rvačkog 
saveza Vojvodine o kojima se raspravljalo na Skupštini Saveza održanoj 26.03.2010. godine. 
Kako u predmetnim materijalima postoji veliki broj pitanja i podataka koje iziskuju analizu i na 
ista treba precizno odgovoriti, Ž. Trajković predlaže formiranje posebnog anketnog odbora koji 
će svoj izvešzaj pripremiti do sledeće sednice Predsedništva Saveza.  
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je donelo odluku da se formira anketni odbor u 
sastavu: Rajko Baltić, Savo Zatezalo, Goran Kasum i Slobodan Živković sa obavezom da svoj 
pismeni izveštaj po navodima Nadzornog odbora i Rvačkog saveza Vojvodine dostave 
kancelariji Saveza do 30. aprila 2010. godine. 
 
3. Izveštaji o dosadašnjim akcijama između dve sednice Predsedništva Rvačkog saveza 
Srbije., 
 
M. Kecman je obrazložio aktivnosti kancelarije Saveza u prethodnom periodu i naglasio: 
problem sa prilivom budžetskih sredstava je na prvom mestu, jer nam pravi velike probleme u 
normalnom radu i funkcionisanju Saveza. Pored toga, saradnja sa Ministarstvom omladine i 
sporta je na visokom nivou što se posebno odnosi na period od kada je došlo do određenih 
kadrovskih promena u tom Ministarstvu (od 01.04.2010.g.). Pripreme seniorske reprezentacije 
Srbije su organizovane na odličnom nivou i uz veliko razumevanje i saradnju sa Hotelom 
"TRIM" i republičkim Zavodom za sport. Pored naše reprezentacije, pripremama su prisustvovali 
i članovi reprezentacije Hrvatske i reprezentacije Slovenije. Mini pripreme juniorske 
reprezentacije Srbije će biti održane u terminu 05.-09.04.2010. godine u Zrenjaninu. Pored toga,  
izvestio je da će 07.04.2010. godine biti potpisani Ugovori sa stipendistima i za kampove za 
2010. godinu. 
M. Dokmanac je pohvalio rad i atmosferu u reprezentaciji i naglasio da se reprezentativni 
program sprovodi u celosti. Međutim, posebno se osvrnuo na veliki problem nedostatka 
finansijskih sredstava koja predstavljaju ogroman problem u normalnom funkcionisanju. 
R. Baltić je istakao lično zadovoljstvo atmosferom koja vlada u reprezentaciji Srbije i velika 
očekivanja da je evropska medalja veoma blizu za Srbiju. 
Ž. Trajković je takođe pohvalio rad kancelarije Saveza kao i atmosferu koja vlada u 
reprezentaciji Srbije. Posebno je apostrofirao da na prvenstvu Evrope u Azerbejdžanu naš tim 
mora da funkcioniše na najvišem mogućem nivou, da je vođa puta Rajko Baltić i da će to biti 
preduslov za osvajanje očekivane medalje.  
 
Predsedništvo je usvojilo predočeni izveštaj o dosadašnjim akcijama između dve sednice 
Predsedništva Rvačkog saveza Srbije. 
 
4. Plan rada nakon prvenstva Evrope 
 
M. Kecman je obavestio da naš Savez može da računa na gratis pripreme u Švedskoj (na bazi 
reciprociteta) o čemu treba da se izjasni Stručna komisija Saveza. 
M. Dokmanac je rekao da su sve misli i želje usmerene ka prvenstvu Evrope u Azerbejdžanu, a 
da će, nakon toga, biti dostavljen kompletan program do svetskog prvenstva u Moskvi u 
septembru. Takođe, izuzetno je pohvalio organizaciju i postignute rezultate na "Gedžinom" 
memorijalu i istakao da je interes Saveza da podrži organizaciju i kadetskog Memorijala "Refik 
Memišević-Brale", Subotica i juniorskog memorijala "Darko Nišavić", Zrenjanin. Pored toga, 
očekuje nas državno prvenstvo u maju, kao i Meditranske igre u Turskoj.  
D. Vulešević je rekao da se ne postavlja pitanje da li treba ili ne treba organizovati Memorijal 
"Darko Nišavić" jer se radi o Memorijalu koji nosi ime velikog rvačkog radnika. Međutim, 
troškovi organizacije ovog takmičenja prevazilaze finasijske mogućnosti Rvačkog kluba 
"Proleter" i dovode u pitanje normalno funkcionisanje kluba.  



Z. Sinđić je rekao da je Predsedništvo na prošloj sednici odbilo da finansijski pomogne RK 
"Spartak" Subotica po njihovom zahtevu da ih finansijski pomogne Savez, tako da bi 
Predsedništvo po pitanju pomoći klubovima trebalo da ima jedinstven stav. 
 
Predsedništvo je usvojilo plan rada nakon prvenstva Evrope. 
 
5. Razno 
 
 
- Pod ovom tačkom dnevnog reda donete su sledeće odluke: 
a) Usvaja se predlog R. Baltića da Goran Kasum bude na spisku putnika za Azerbejdžan na 
prvenstvo Evrope kao član zvanične delegacije Rvačkog saveza Srbije., 
b) Usvaja se predlog R. Baltića da, RK "Partizan" Beograd, pomogne u cilju nabavke opreme za 
članove delegacije Rvačkog saveza Srbije koja će putovati za Azerbejdžan na prvenstvo Evrope., 
v) Usvaja se predlog R. Baltića da bude održana konferencija za štampu na aerodromu "Nikola 
Tesla" u Beogradu 15.04.2010. godine, neposredno pred polazak članova reprezentacije na 
prvenstvo Evrope u Azerbejdžan., 
g) Odobrena je jednokratna pomoć Rvačkom klubu "Radnički" iz Kragujevca u iznosu od 
50.000,00 dinara za potrebe odlaska sportista tog kluba na veliki međunarodni turnir u Švedskoj., 
d) Predsedništvo je dalo saglasnost da Ž. Trajković može, u ime Saveza, da potpiše dokument o 
sradanji na nivou Rvački savez Mađarske - Rvački savez Srbije.,, 
đ) Na zahtev Sportskog saveza Srbije Predsedništvo je zadužilo kancelariju Saveza da dostavi 
predloge za najuspešnije u 2009. godine u cilju konkurisanja za dobijanje priznanja "Majska 
nagrada" i to:  
I Najuspešniji teritorijalni granski savez  ---  Rvački savez Beograda 
II Najuspešniji sportista RSS   --- Davor Štefanek 
(Olimpijski sport) 
III Najuspešniji sportista RSS   --- Aleksandar Rajačić 
(neolimpijski disciplina) 
IV Najuspešniji sportski stručnjak  --- Boško Kecman 
V Najuspešniji sportski funkcioner  --- Željko Trajković 
 
e) Na predlog R. Baltića doneta je odluka da Rvački savez Srbije pokrene inicijativu u cilju 
revizije sadašnjeg Pravilnika o kategorizaciji granskih Saveza. U tom cilju, formira se komisija u 
sastavu Milorad Dokmanac i Goran Kasum koji se zadužuju da objedine predlog kategorizacije 
koji će biti prosleđen Sportskom savezu Srbije na razmatranje.  
ž) Predsedništvo podržava predlog J. Mihailovića predstavnika RK "Vitez" iz Šapca u cilju 
realizacije revijalnog meče između zvaničnih reprezentacija SAD-a i Srbije koji bi trebalo da se 
održi početkom 2011. godine u Šapcu. 
 
Na kraju, razvila se polemika oko učestvovanja reprezentacije Srbije u greplingu na prvenstvu 
sveta u Poljskoj, a koju je pokrenuo M. Dokmanac. On je kritikovao kriterijume na osnovu kojih 
se kotira grepling, ponovo je apostrofirao da je reprezentacija Srbije u greplingu učestvovala na 
svetskom prvenstvu na Floridi (decembar 2009.g.), a da pre toga nije organizovano prvenstvo 
Srbije, čime je prekršen Pravilnik. Takođe, rekao je i da je potpuno nepravedno izjednačivati 
osvojenu medalju u grčko-rimskom stilu sa medaljom osvojenom u greplingu jer je konkurencija 
u greplingu daleko slabija. Pored toga, postavio je pitanje učešća ženskog dela ekipe Srbije na 
prvenstvu sveta u Poljskoj. 
D. Perović je ukratko obrazložio da su naši takmičari potpuno normalno i regularno učestvovali i 
na prvenstvu sveta i u SAD i u Poljskoj jer su održana prvenstva Srbije i 2009. i 2010.g., a da su 
devojke - članice reprezentacije Srbije nastupile u Poljskoj nastupile u disciplini pakracion. Nije 



mu jasno zašto se pojedini ljudi u Savezu bune i ne dozvoljavaju da se jedan sport (grepling) 
razvija, naročito ako se uzme u obzir da taj sport ne sprečava razvoj drugih, a potpuno 
ravnopravno se nalazi u porodici rvačkih sportova u okviru svetske rvačke Federacije (FILA-e). 
G. Kasum je, učestvujući u ovoj diskusiji, istakao da nikome ne treba da smeta razvoj greplinga i 
posebno se osvrnuo na izjavu oko broja osvojenih medalja naših takmičara rekavši da se ranije 
dešavalo da na svetskom prvenstvu u rvanju grčko-rimskim stilom članovi jedne reprezentacije 
osvoje veliki broj medalja. Mišljenja je da treba pomoći razvoj ove rvačke discipline i da se ni 
jedna medalja osvojena u bilo kom sportu osvojena na svetskom prvenstvu ne sme minimizirati. 
 
Nakon ove diskusije, Predsedništvo je završilo sa radom u 15:30 časova kada su se prisutnima 
pridružili članovi reprezentacije u neformalnom razgovoru. 
 
 
 
    RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
 
 
 
 
 Zapisnik vodio:      Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar       Željko Trajković, predsednik 
 
 
 
 


